親愛的捐贈者:

## 贈書券・送關懷

天道書樓成立已逾38年,出版書籍超過600種,種類涵蓋靈修、福音、護教、信徒生活和婚姻家 庭等,不但顧及基督徒屬靈的整全需要,也有專為神學生和教會屬靈領袖編著的書籍,包括釋經和 神學的專題叢書。

近年,香港的學生雖然身處物質豐富的社會,但心靈十分匱乏且脆弱。我們深感他們實在需要 藉著閱讀高素質的書籍,拓闊視野,啟迪心靈。為達到「學生有好書可讀」的理想,我們特設「書 券捐贈」計劃,呼籲有心人士按感動捐獻。(根據香港政府的稅務條例,HK\$100或以上的捐獻均可 免稅。)捐款會用來送贈書券給本港的學生(包括神學生)及機構,每間受惠學校/機構可獲面值 HK\$3.000(一單元)或以上的書券。我們相信此舉可以幫助有關群體接觸基督教,建立並深化他們 的生命。

倘若您有感動,歡迎奉獻支持此項意義深遠的「書券捐贈」計劃,書券會以捐贈者的名義送 到受惠學校/機構(您可指定某學校/機構為受惠對象)。如果您想匿名送贈,我們也會按指示而 行。

請填寫以下回條及以支票(支票抬頭:天道書樓有限公司)形式一併寄到天道書樓(地址: 九龍新蒲崗雙喜街9號匯達商業中心22樓)行政部收。如欲索取奉獻收據,請於支票背面寫上個人 資料,包括姓名、地址和聯絡電話。如有查詢,歡迎與本機構同工梁藹瑤小姐聯絡(電話:2362 3903) •

靠著神的大能和您的支持,深信「書券捐贈」計劃定能為無數的生命帶來永恆的祝福,再次感 謝您。



如日後不願意收取天道書樓電子信息,請在此加上剔號。 □

天道書樓總幹事



陳肇兆牧師 謹啟 二零一五年一月一日

回條

	_	
本人	(博士/醫生/先生/女士)願意奉獻	單元,
即港幣	元作為天道書樓「書券捐贈」計劃之用。	
指定受惠學校/機構:[	□有 □ 沒有  受惠學校 / 機構:	
受惠學校/機構地址:_		
支票號碼及銀行:		
電話:	電郵:	
簽名:	日期:	

(電郵地址:admin@tiendao.org.hk 或 傳真號碼:2774 3756)



Dear donor, 1 January 2015

## Offering Book Coupons, Offering Care

Tien Dao Publishing House Ltd has been established for 38 years and has published over 600 titles covering a wide variety of topics e.g. devotion, evangelism, Bible commentaries, Christian living, family and marriage, etc. We cater for not only the spiritual needs of Christians but also seminary students, pastors and church leaders with many book series of high quality.

In recent years, while living in a materially rich city, Hong Kong students are lacking in spiritual support. We deeply sympathize with them and strongly feel that their perspective would be broadened and their hearts inspired if they could read books of high quality and substance. Pursuant to our vision of 'students having quality books to read', we have launched a 'Book Coupon Donation' programme. We wish to call for help from people who care about students by making donations to this programme. (Donations of HK\$100 or above can be used for tax exemption under Hong Kong tax law.) All donations will be offered to students, including seminary students, and organizations in Hong Kong in the form of book coupons. Each beneficiary school/organization will receive book coupons in the value of HK\$3,000 (a single unit) or more. We believe that this kind act could bring the beneficiary groups to God and Christian faith, thereby enriching and transforming their lives.

If you share our vision, we invite you to make donations to this meaningful 'Book Coupon Donation' programme. Book coupons will be offered in the name of the donor to the beneficiary schools/organizations (you can designate a specific school/organization as the recipient). If you wish to remain anonymous to the beneficiary groups, we will act accordingly.

Please fill in the reply slip below and send it together with a cheque payable to Tien Dao Publishing House Ltd to the Administration Department of Tien Dao Publishing House Ltd at 22/F, Win Plaza, 9 Sheung Hei Street, San Po Kong, Kowloon. If you need a donation receipt, please write your name, address and contact phone number at the back of your cheque. For enquiry, please feel free to contact our colleague Miss Shirley Leung at 2362 3903.

By the almighty power of God and with your kind support, we believe our 'Book Coupon Donation' programme could bless innumerable lives. Thank you once again for your support.



Yours sincerely,

Rev. David Chan General Manager Tien Dao Publishing House Ltd

Please dow to Conference (Please email to	admin@tiendao.org.hk or fax to 2774 3756)	
I ( PhD /	Dr. / Mr. / Ms ) wish to donate	units
which equal to HK\$	for the "Book Coupon Donation" programme.	
Designate beneficiary : ☐ Yes ☐ No	Name of beneficiary :	
Address of beneficiary:		
Cheque no. and bank :		
Phone :	Email :	
Signature :	Date :	
If you do not wish to receive e-messages from	Tien Dao Publishing House Ltd in future, please put a tick in this box.	